

التاريخ: 2020/6/8

الاشارة: 2020/182/هـ.ا

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Securities Depository Center

Subject: The Resolutions Of The Ordinary General Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين

السادة بورصة عمان المحترمين

السادة مركز ايداع الاوراق المالية المحترمين

الموضوع : نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي

The Ordinary General Assembly Meeting of the company was held on Monday 8/6/2020 via audio visual media " zoom", the shareholders participation in the Assembly Meeting was 66.14%.

عقد يوم الاثنين الموافق 2020/6/8 اجتماع الهيئة العامة العادية للشركة وذلك عبر وسائل الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور 66.14 %.

تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:

The following decisions were adopted at the Meeting:

1. Read the minute of the previous year's ordinary general meeting for the year 2018
1. قراءة قرارات محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق لعام 2018
2. Approving the decision of the board of directors on the activities of the company for the year ended on 31/12/2019.
2. المصادقة بالاجماع على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31 والمصادقة عليها
3. Approving the report of the company's auditors on its financial statements for the year ended on 31/12/2019.
3. الموافقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عن البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31.
4. Approving the financial statement for the year ended on 31/12/2019.
4. المصادقة بالاجماع على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31

